

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/130/15/NK

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

穿梭巴士服務事宜

茲通知各業戶，本處接獲「穿梭巴士服務持牌人」碧濤花園第三期管理處通知，由於本苑於 2011 年 7 月 23 日的特別業主大會上否決通過與碧濤花園二期及三期平均攤分碧濤花園穿梭巴士開支，因此，將由即日起不再在本苑發售有關往來碧濤花園至沙田線及碧濤花園至九龍塘線的車票，而現時本苑持有效車票的業戶，將可繼續使用相關車票直至另行通知止。

本處將繼續與「穿梭巴士服務持牌人」緊密聯絡，以取得最新穿梭巴士服務的資訊，並會儘早通知各業戶有關穿梭巴士服務之最新情況。

如有查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒！

碧濤花園第一期管理處

2015 年 8 月 19 日

Date : 19th August, 2015

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Shuttle Bus Services

Please be informed that our management office has received notification of shuttle bus service from Pictorial Garden Phase III, the licensee of the Shuttle Bus services, in view of the equal contribution to the expenditure of shuttle bus services with the Pictorial Garden Phase II & III was rejected in our E.G.M on 23rd July 2011, the ticket of shuttle bus service for Shatin Route (between Shatin Central Park and Pictorial Garden Phase) and Kowloon Tong Route (between Kowloon Tong MTR Station and Pictorial Garden Phase) are suspended for sales in Pictorial Garden Phase I with **immediate effect**. All residents can continue to use the shuttle bus services by the valid tickets **until further announcement**.

We will keep contact with Licensee of the Shuttle Bus Services in order to get the newest information of shuttle bus services and will update our residents in the soonest.

For any enquiries, please contact our staff at 2646 1859 during office hours.

We apologize for any inconvenience caused.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

